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Protokół nr 4/25 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

w dniu 22 stycznia 2025 r. 

 

Posiedzenia odbyło się w sali nr 18, Starostwo Powiatowe w Wołowie 

Plac Piastowski 2 w godz. 15.30 – 15.40 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji: 

 

Obecni: 

 

1. Witold Krochmal - Przewodniczący 

2. Katarzyna Uran 

3. Artur Kulesz 

4. Barbara Rabiega 

5. Stanisław Borkowski 

 

(Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. Stwierdził, iż w posiedzeniu 

uczestniczy 5 radnych, kworum spełnione. Przedstawił proponowany porządek posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu nr 3/24 z dn. 11 grudnia 2024 r. 

4. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej za 2024 rok. 

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Przewodniczący zapytał, czy Członkowie Komisji wnoszą uwagi do proponowanego porządku obrad.  

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania. 

Porządek posiedzenia został przyjęty przez komisję jednogłośnie. 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 3/24 z dn. 11 grudnia 2024 r. 

Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem o uwagi do protokołu nr 3/24.  

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

Komisja 5 głosami „za” przy braku głosów „wstrzymujących się” i braku głosów „przeciwnych” 

przyjęła protokół nr 3/24 z dn. 11 grudnia 2024 r. 

Ad 4. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej za 2024 rok. 

Przewodniczący zwrócił się o uwagi do przedmiotowego sprawozdania. Nadmienił, iż materiały 

zostały przesłane drogą elektroniczną. 

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania. 
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Komisja 5 głosami „za”, przy braku głosów „wstrzymujących się” i braku głosów 

„przeciwnych” przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2024 rok. 

 

Ad 5. Sprawy różne. 

 

Przewodniczący poinformował o zamiarze wystąpienia do Prezesa PCM w Wołowie z wnioskiem o 

udostępnienie protokołów posiedzeń Rady Nadzorczej, celem przeprowadzenia kontroli. W związku z 

czym zaproponował spotkanie pokontrolne wraz z udziałem Prezesa PCM w Wołowie. Zwrócił się do 

Członków Komisji z pytaniem czy odpowiada im przedstawiony tryb postępowania. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie stwierdzili słuszność wobec powyższego trybu postępowania. 

 

r. A. Kulesz zwrócił uwagę na znacznie większą ilość mieszkańców powiatu wołowskiego, którzy 

stale korzystają z usług prywatnych lekarzy. Uważa, iż należałoby zadbać o zdrową konkurencję, 

która wpłynie na poprawę usług. W jego ocenie wciąż brakuje podejmowania poważnych decyzji 

względem służby zdrowia.  

 

Przewodniczący zapytał o procentowy wynik mieszkańców powiatu wołowskiego, korzystających z 

podstawowej opieki zdrowotnej.  

 

r. A. Kulesz odparł, iż około 70% mieszkańców korzysta z prywatnej opieki zdrowotnej, natomiast 

pozostałe 30% korzysta z podstawowej opieki zdrowotnej.  

 

Przewodniczący zaproponował Członkom Komisji wystąpienie do Starosty J. Janasa z wnioskiem o 

przedstawienie na najbliższej Sesji Rady Powiatu Wołowskiego struktury świadczenia usług opieki 

zdrowotnej wśród poszczególnych placówek medycznych na terenie powiatu wołowskiego.  

 
Wobec braku głosów przystąpiono do punktu kolejnego. 

Ad 6. Zamknięcie posiedzenia. 

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zamknął posiedzenie 

komisji. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokolant: 

Katarzyna Makarewicz 

……………….. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

 

 

Witold Krochmal 


